
Protokół Nr XXX /2021 
z XXX sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 6 grudnia 2021 r. 
 
 
 
XXX sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje 
się w formie elektronicznej na stronie BIP Starostwa Powiatowego: http://www.powiat-
lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
 
 
Obrady rozpoczęto 6 grudnia 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:17 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester  
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
 



Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Marek Uberman przedstawił następujący porządek 
obrad do którego nie wniesiono uwag. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/2021 Rady Powiatu 

Łańcuckiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza 
się środki PFRON na rok 2021. 

4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania Związkowi Gmin 
„Podkarpacka Komunikacja Samochodowa” w Rzeszowie zadania własnego 
Powiatu Łańcuckiego polegającego na organizacji i zarządzaniu publicznym 
transportem zbiorowym na linii komunikacyjnej określonej w porozumieniu w 
zakresie powiatowych przewozów pasażerskich na terenie Powiatu Łańcuckiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
7. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

8. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
10. Sprawy różne.  
11. Zakończenie.  
 
 Następnie Rada Powiatu Łańcuckiego minutą ciszy uczciła pamięć zmarłej 
pracownicy Starostwa Powiatowego w Łańcucie.  
 
 
Ad. 3.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/2021 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza 
się środki PFRON na rok 2021. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Pomocy Społecznej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, które  
przedstawili Przewodniczący Obu Komisji.  



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/2021 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki PFRON na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21)Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, 
Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz 
Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz 
Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XXX/218/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/2021 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki PFRON na rok 2021 została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania Związkowi Gmin 
„Podkarpacka Komunikacja Samochodowa” w Rzeszowie zadania własnego 
Powiatu Łańcuckiego polegającego na organizacji i zarządzaniu publicznym 
transportem zbiorowym na linii komunikacyjnej określonej w porozumieniu 
w zakresie powiatowych przewozów pasażerskich na terenie Powiatu Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Damian Szubart Naczelnik Wydziału 
Komunikacji. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, którą przedstawił 
Krzysztof Wawro Przewodniczący Komisji.  
 
W dyskusji wzięli udział: Michał Mac, Janusz Bester 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania Związkowi Gmin 
„Podkarpacka Komunikacja Samochodowa” w Rzeszowie zadania własnego Powiatu 
Łańcuckiego polegającego na organizacji i zarządzaniu publicznym transportem 
zbiorowym na linii komunikacyjnej określonej w porozumieniu w zakresie 
powiatowych przewozów pasażerskich na terenie Powiatu Łańcuckiego. 
 
 



Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan 
Kilian, Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, 
Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, 
Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
 
 
Uchwała Nr XXX/219/2021 w sprawie przekazania Związkowi Gmin „Podkarpacka 
Komunikacja Samochodowa” w Rzeszowie zadania własnego Powiatu Łańcuckiego 
polegającego na organizacji i zarządzaniu publicznym transportem zbiorowym na linii 
komunikacyjnej określonej w porozumieniu w zakresie powiatowych przewozów 
pasażerskich na terenie Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu). 
 
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 
0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21)Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, 
Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz 
Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz 
Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XXX/220/2021 zmiany budżetu powiatu na rok 2021 została podjęta 
(w załączeniu). 
 
 
 
 
 



Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 
0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21)Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, 
Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz 
Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz 
Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XXX/221/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji wzięli udział:  
 
 Michał Mac zwracając się o szczegółowe informacje dotyczące przebiegu 
tworzenia Młodzieżowej Rady Powiatu?  
Radny nawiązał również do odpowiedzi Ministerstwa Edukacji dotyczącej stanowiska 
Rady Powiatu o przywrócenie kształcenia pielęgniarek i położnych na poziomie szkół 
policealnych, gdzie jedną ze wskazanych przez ministra opcji jest zawnioskowanie do 
Ministerstwa Zdrowia przez Ogólnopolskie Organizacje Jednostek Samorządu 
Terytorialnego.  



W związku z powyższym zwrócił się z pytaniem do Pana Starosty czy rozważa 
procedowanie tego tematu przez Związek Powiatów Polskich? 
 
 Barbara Pilawa-Kraus wyjaśniła, że odzew dotyczący pomysłu utworzenia 
Młodzieżowej Rady Powiatu jest jak najbardziej pozytywny. Zarząd Powiatu podjął 
decyzję o kontynuowanie tego dzieła. W tej chwili Wydział Edukacji zajmuje się 
przygotowaniem materiałów do opracowania statutu Młodzieżowej Rady Powiatu.  
 
 Pan Starosta Adam Krzysztoń poinformował, że na najbliższym Zarządzie 
Związku Powiatów Polskich zostanie poruszony temat kształcenia pielęgniarek na 
poziomie zawodowym.  
 
Ad. 8.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
 Mariusz Rejman zwrócił się z pytaniem dlaczego w ślad za wnioskiem z  ostatniej 
Sesji Rady Powiatu o poprawienie w ciągu dwóch tygodni odwodnienia drogi 
polegającego na odprowadzeniu wody z drogi w miejscowości Wysoka prace nie 
zostały jeszcze wykonane? 
 
 Pan Starosta wyjaśnił, że z notatki sporządzonej 27 listopada wynika, iż wynajęty 
sprzęt w postaci koparki nie był w stanie rozpocząć prac z uwagi na brak porozumienia 
przedstawicieli właścicieli działek.  W temacie tym odbyły się kilkakrotne spotkania 
dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych.  
 
 Mariusz Rejman zauważył, że z pozyskanych informacji wynika, iż spotkania te 
dotyczyły przekopania przepustu do drogi (co wymaga pozwoleń i będzie odbywać się 
w kolejnym etapie), chodzi jednak o pierwszy etap polegający na poprawie korytek, na 
co mieszkańcy wyrazili zgodę.   
 
 Pan A. Krzysztoń odpowiedział, że korytka przy drodze są ułożone zgodnie 
z projektem, jedynie była kwestia przekopania rowu po działce aby skanalizować wodę 
z drogi. W tym przypadku właściciele nie potrafią domówić się co do miejsca gdzie ma 
być przekopany rów. 
 
 Mariusz Rejman zauważył, że mieszkańcy mają odmienne zdanie. Następnie 
zwrócił się z pytaniem czy nie jest to błąd projektowy i czy w związku z tym projektant 
nie powinien ponieść pewnych konsekwencji w tym związanych.  
 
 Pan Starosta stwierdził, że nie jest to temat na Sesję Rady Powiatu, natomiast 
można w tej sprawie zwrócić się do Zarządu Dróg Powiatowych.  
 



 Radny Michał Mac stwierdził, że dobrze, iż w/w temat został poruszony. 
Następnie zwrócił się z prośbą o informację dotyczącą rozpoczęcia naboru na scalenia 
gruntów w miejscowości Tarnawka? 
 Pan Starosta poinformował, że informacja na ten temat zostanie w najbliższym 
czasie przedstawiona.  
 
 Wojciech Szura odczytał pismo prezesa rodzinnych ogrodów działkowych 
„Wrzos” w Łańcucie o rozpatrzenie sprawy dotyczącej przekwalifikowania ogrodów 
działkowych w Łańcucie znajdujących się  przy ul. Wandy Rutkiewicz w użytkowanie 
wieczyste, które zaginęło i nie zostało załatwione.  Dodał, że pismo złoży do Starostwa 
Powiatowego w Łańcucie i prosi o odpowiedź.   
 
  
Ad. 9.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
W dyskusji wzięli udział: - Monika Roman 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 
0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne: ZA (20)Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, 
Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian 
Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Janusz Bester 
BRAK GŁOSU (0) 
 
Protokół Nr XXIX / 2021 z dnia 27 października 2021 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 10.  
Sprawy różne. 
 
 Monika Roman poruszyła temat inwestycji polegającej na przebudowie drogi 
krajowej a w szczególności budowy ronda przy ul. Piłsudskiego i A. Krajowej, które 
zastąpiono skrzyżowaniem. Dodała, że w tej chwili inwestycja została zakończona, 
jednak pojawiły się uwagi mieszkańców Łańcuta, którzy aby wrócić z pracy do swoich 
domów w tamtej okolicy muszą jechać na rondo znajdujące się przy cmentarzu 
komunalnym lub wjechać do miasta. Również podobny problem z dojazdem do swoich 
domów mają mieszkańcy Łańcuta pracujący w Rzeszowie.  
Przypomniała, że w poprzedniej kadencji kiedy został opracowany projekt w tamtym 
miejscu miało być rondo i nie wiadomo dlaczego zostało wykonane skrzyżowanie.  



W związku z tym zaproponowała zwrócić się do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad z prośbą o udzielenie odpowiedzi kto i kiedy wnioskował o zmianę tego 
projektu w tym zakresie i czym to było poparte.  
 Kolejnym tematem który poruszyła radna M. Roman był temat oczyszczania 
miasta. Zwróciła się z zapytaniem czy Urząd Miasta zdecydował się na podpisanie 
porozumienia na mocy którego przejmuje odpowiedzialność za zimowe utrzymanie 
dróg i chodników na terenie całego miasta? 
Przypomniała, że wiadomo jest, że w minionym roku wiele gmin Powiatu Łańcuckiego 
takie porozumienie podpisało, skutkiem czego mieszkańcy nie muszą odśnieżać 
chodników przylegających do swoich posesji gdyż robią to gminy. Jest to bardzo ważne, 
gdyż w Łańcucie mieszka bardzo wiele starszych i samotnych osób.  
 Następnie radna M. Roman poruszyła temat nasadzania lip na ul. miejskich 
w Łańcucie, co spotkało się z niezadowoleniem mieszkańców. Podkreśliła, że drzewa 
rosną, zacieniają ogrody, pojawia się ogromna ilość liści co następnie powoduje 
problem z ich sprzątaniem dla osób starszych i samotnych.  
 Do wypowiedzi radnej M. Roman dotyczącej porozumienia z gminami 
ustosunkował się Pan Starosta podkreślając, że współpraca jest dobrowolna i żadnemu 
samorządowi nie można niczego narzucić. Samorządy gminne podpisują z powiatem 
porozumienie w celu odciążenia swoich mieszkańców.  
 Głos zabrał również radny Jakub Reizer zwracając się z pytaniem jak przedstawia 
się  sytuacja w łańcuckim szpitalu? 
 Pan A. Krzysztoń odpowiedział, że decyzją Wojewody oraz NFZ liczba łóżek 
została zwiększona  ze 100 do ponad 150 (w tym 10 łóżek respiratorowych). Obecnie 
łóżka w prawie 100% procentach są zajęte.  
 Radny Michał Mac zauważył, że temat który podjęła radna M. Roman dotyczący 
utrzymania czystości w Mieście Łańcucie nie nadaje się na Sesję Rady Powiatu. 
Następnie nawiązał do porozumień z gminami i sposobów rozwiązania tematu 
utrzymania chodników przy drogach powiatowych. Dodał, że nie jest prawdą, że 
większość gmin podpisała porozumienie. Gminy które nie podpisały porozumienia 
powinny się zwrócić aby to powiat przejął ten obowiązek.   
 Rana M. Roman podkreśliła, że gdyby Urząd Miasta chciał pomóc mieszkańcom 
to takie porozumienie by podpisał.  
 Do wypowiedzi w/w radnych ustosunkował się Przewodniczący Rady Powiatu 
Łańcuckiego proponując zakończenie dyskusji w w/w temacie.  
 
 Następnie głos zabrał radny Jan Magoń dziękując za odpowiedź na pismo 
w sprawie usunięcia poprawek na drodze w miejscowości Wysoka.   
 
Ad. 11.  
Zakończenie. 
 
 Pan Starosta A. Krzysztoń zwrócił się do radnych oraz mieszkańców Powiatu 
Łańcuckiego z życzeniami z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia. 
Do życzeń dołączył również Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
 



 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął 
obrady XXX sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
 
Protokołowała:  
Dorota Trojniar 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 
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